
Z A P I S N I K
sa ČETRDESETŠESTE sednice Skupštine grada

Čačka, održane 20. aprila  2011. godine,
  u velikoj sali Skupštine grada

Čačka  u Čačku

Sednica je počela u 10 sati i 15 minuta. 

Sednicu  je,  u  skladu  sa  članom  123.  Poslovnika  o  radu  Skupštine  otvorio  i 
predsedavao joj Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  odbornike  da  je,   na  početku  sednice,  prema 
izveštaju koji je dobio od Stručne službe Skupštine, prisutno 67 odbornika. 

Pored odbornika sednici Skupštine su prisustvovali, Zamenik gradonačelnika, članovi 
Gradskog veća, predstavnici gradskih uprava i predstavnici sredstava javnog informisanja.

Sednici od početka do zaključenja nisu prisustvovali odbornici Anđelka Marinković, 
Tomislav Drašković i Tomislav Erić koji su prijavili da  nisu u mogućnosti da prisustvuju 
današnjoj sednici Skupštine.

Predsedavajući  je  obavestio  odbornike  da  je  Gradski  odbor  Demokratske  stranke 
Srbije  doneo  odluku,  na  predlog  odbornika  Miroslava  Petrovića,  da  se  za  predsednika 
Odborničke grupe DSS imenuje Milovan Ostojić.

Takođe,  predsedavajući  je  obavestio  Skupštinu da je  odbornik Dragan Vučetić  18. 
aprila  2011.  godine  pristupio  Odborničkoj  grupi  Grupe  građana  „Za  Čačak“  –  Branislav 
Lazović. 

Predsedavajući,  predsednik  Skupštine  je  potom obavestio  odbornike  da  su  im  uz 
poziv za današnju sednicu Skupštine dostavljeni  zapisnici sa 44. i 45.  sednice Skupštine, 
radi usvajanja.

Pitao  je  odbornike  da  li  ima  primedaba  na  zapisnik  sa  četrdeset  četvrte  sednice 
Skupštine od  11. marta  2011. godine.  

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je, sa 58 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se zapisnik sa četrdeset četvrte sednice Skupštine grada Čačka od 11. marta 
2011. godine, bez primedaba.

Pitao je odbornike da li ima primedaba na zapisnik sa četrdeset pete sednice Skupštine 
od  16. marta  2011. godine.  



Za  reč  se  javio  Dragan  Vučetić  koji  je  imao  primedbu,  jer  njegova  diskusija  u 
zapisniku po prvoj tački dnevnog reda ne odražava suštinu onoga što je rekao. 

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je, sa 61 glasom za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja  se  zapisnik  sa  četrdeset  pete  sednice  Skupštine  grada  Čačka  od 16.  marta 
2011. godine, s tim što se na strani 3. zapisnika  treći stav  menja i glasi: „Dragan Vučetić je 
na početku svog izlaganja istakao da Program poslovanja JKP „Čačak“ Čačak u sebi sadrži 
dosta  elemenata  makroekonomske  politike,  a  malo  podataka  o  sopstvenim  troškovima  . 
Smatra da se iz bilansa stanja preduzeća može zaključiti da je veliki problem što se gubitak 
preduzeća  pokriva  iz  imovine  pa  se  kapital  kruni  i  postepeno  smanjuje.  Obaveze  prema 
dobavljačima  otplata  kredita  i  ostale  obaveze se ne mogu pokriti  iz obrtne imovine koju 
preduzeće  ima, povećava se kreditno zaduživanje i postoji opasnost da kapital  preduzeća 
bude  nula.  Ovo  je  loša  priprema  za  predstojeću  privatizaciju,  a  takođe  i  za  planirano 
partnerstvo  sa  potencijalnim  investitorima.  Zbog  toga  budžet  grada   mora  pomoći  da 
preduzeće sačuva imovinu i novim investicijama stvori uslove  da opstane.“

Zatim je predsedavajući, predsednik Skupštine obavestio odbornike da im je predlog 
dnevnog reda sa odgovarajućim materijalom  dostavljen uz poziv za sednicu,   pa je pitao 
odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.

Rade Vlastelica je predložio da prva tačka dnevnog reda bude Informacija o stanju 
radova u ulici Đorđa Tomaševića, a  da se četvrta tačka skine sa dnevnog reda, s obzirom da 
je Savet za statut, druge propise i organizaciju zaključio da predloži Skupštini da ne donese 
ovu Odluku.

Predsednik Skupštine je predložio da se Informacija o stanju radova u ulici  Đorđa 
Tomaševića razmatra kao 17. tačka dnevnog reda, odbornik Rade Vlastelica se složio, a zatim 
je predsednik Skupštine stavio na glasanje ovaj predlog.

Za ovaj predlog bilo je 58 odbornika za, pa je predsednik Skupštine konstatovao da je 
predlog prihvaćen. 

Zatim je predsednik Skupštine stavio na glasanje predlog da se četvrta tačka, Predlog 
odluke o davanju u zakup stanova za socijalno stanovanje izgrađenih u 2010. godini na kp. br. 
5789/1 KO Čačak, skine sa dnevnog reda današnje sednice.

Prilikom izjašnjavanja 32 glasa su bila za, i 36 glasova protiv, pa je s obzirom na ishod 
glasanja predsednik Skupštine konstatovao da predlog nije prihvaćen. 

Za reč se zatim javio Branislav Lazović koji je predložio da se dnevni red dopuni i 
uvrsti   Informacija  o mitingu održanom na gradskom trgu između dve sednice Skupštine. 
Podsetio je da je gradski trg proglašen za gradilište i da je predsednik Skupštine izjavio da je 
podneo krivičnu prijavu, pa je pitao dokle se stiglo sa postupkom , da li je pronađeno NN lice 
i da li je moguće održavati miting na gradilištu. 

Predsednik Skupštine je stavio na glasanje predlog odbornika Branislava Lazovića.



Prilikom izjašnjavanja 28 glasova je bilo za,  i  36 glasova protiv,  pa je predsednik 
Skupštine konstatovao da predlog nije prihvaćen. 

Stojan Marković  je  tražio  da  predsednik  Skupštine  podnese  izveštaj  po  zaključku 
Skupštine u vezi  rešavanja problema  građana kod  registracije vozila sa inostranim tablama. 

Predsednik Skupštine je predložio da izveštaj o ovom problemu podnese na sledećoj 
sednici Skupštine, a odbornik Stojan Marković se složio sa ovim predlogom. 

 Pošto  više nije bilo predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda Skupština je, sa 39 
glasova za, 18 glasova protiv, uz 6 uzdržanih glasova, utvrdila sledeći

D n e v n i   r e d

1. Predlog odluke o davanju saglasnosti na program poslovanja  JKP „Regionalna 
sanitarna deponija Duboko“ Užice za 2011. godinu

2. Predlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  program  poslovanja  JKP  „Gradsko 
zelenilo“ Čačak za 2011. godinu

3. Predlog odluke o postavljanju privremenih objekata na teritoriji grada Čačka

4. Predlog odluke o davanju u zakup stanova za socijalno stanovanje izgrađenih u 
2010. godini na kp. br. 5789/1 KO Čačak 

5. Predlog  odluke  o  uslovima  i  načinu  korišćenja  podsticajnih  sredstava  u 
poljoprivredi 

6. Predlog  programa  zaštite,  uređenja  i  korišćenja  poljoprivrednog  zemljišta  za 
teritoriju grada Čačka za 2011. godinu

7. Predlog odluke o pristupanju osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću 
„Naučno tehnološki park Čačak“ doo Čačak

8. Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o izmenama i dopunama Statuta 
Doma kulture Čačak

9. Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o izmenama i dopunama Statuta 
Narodnog muzeja Čačak

10. Predlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  odluku  o  izmeni  Statuta  Centra  za 
socijalni rad grada Čačka

11.Predlog odluke o davanju saglasnosti na Godišnji plan i Program rada
     Regionalnog centra za profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju
      za 2011. godinu

12.   Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o ceni vode iz sistema  
        „Rzav“



13. Predlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  odluku  o  cenama  vode  i  upotrebe 
kanalizacije

14. a) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Donja Trepča

b) Predlog odluke o raspisivanju referenduma radi donošenja Odluke o
  uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Donja Trepča

                  v) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma u
  Mesnoj zajednici Donja Trepča

15. a) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Vranići

b) Predlog odluke o raspisivanju referenduma radi donošenja Odluke o
  uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Vranići

                  v) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma u
  Mesnoj zajednici Vranići

16. a) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Kulinovci

b) Predlog odluke o raspisivanju referenduma radi donošenja Odluke o
  uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Kulinovci

                   v) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma u
   Mesnoj zajednici Kulinovci

  17. Informacija o stanju radova u ulici Đorđa Tomaševića

  18.  Odbornička pitanja i odgovori 

Rada Vlastelice
Stojana Markovića
Mirjane Vulićević
Andrije Janković

RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na program poslovanja  JKP
                           „Regionalna sanitarna deponija Duboko“ Užice za 2011. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački  dnevnog reda podneo je Ivan Đokić,  direktor JKP 
„Regionalna sanitarna deponija Duboko“ Užice.

Predsednik je otvorio pretres.



U pretresu su učestvovali Dragan Vučetić, Radovan Gostiljac, Dragan Andrić, Miladin 
Ristanović, Branislav Lazović, Stojan Marković, Veljko Negovanović, Predrag Blagojević i 
Dmitar Popović.

Dragan Vučetić je rekao da se iz prezentacije vidi da se  ozbiljno pristupilo stvaranju 
uslova za odlaganje otpada i da se nada da će ovo biti zadnja godina u kojoj se govori o 
velikim investicijama  u ovom preduzeću,  jer  je  do sada ostvarenje bilo  mnogo manje  od 
predviđenog. Naglasio je da je finansiranje od strane pojedinih osnivača  vrlo malo i da svi 
treba da shvate značaj ovog projekta. Ukazao je da se u bilansu stanja ne slažu aktiva i pasiva. 
Imao je primedbu jer je su kursne razlike opisane kao „nestabilne“ i tražio objašnjenje u vezi 
plana isplate i visine kamata Evropskoj banci. Takođe je imao primedbu jer materijal koji je 
dostavljen odbornicima nije isti kao materijal koji ima direktor preduzeća. Mišljenja je da je, i 
pored tehničkih primedbi, ovaj Program dobar. 

Radovan Gostiljac je mišljenja da mu sve opštine osnivači trebalo više sredstava da 
izdvoje  za  finansiranje  ovog  projekta.  Ukazao  je  da  se  pored  kamata  mora  plaćati  i  za 
neiskorišćena sredstva po kreditu, grejs period ističe a plan prihoda od odlaganja otpada je 
nerealan. Program je ocenio, u finansijskom smislu, kao optimističan i ambiciozan. 

Dragan Andrić  je  postavio  pitanje  koji  je  realni  rok da počne odlaganje otpada iz 
transferne stanice u Čačku ka regionalnoj deponiji „Duboko“, kao i koliki je vek korišćenja 
regionalne deponije „Duboko“. 

Miladin Ristanović je  mišljenja  da treba usvojiti  ovakav Program poslovanja RSD 
„Duboko“. Smatra da nije moguće da odlaganje otpada  iz Čačka ka Dubokom počne u maju 
kako je navedeno u Programu poslovanja i da treba staviti akcenat na termin planove kao i 
podsetio da je jedan od uslova da počne korišćenje deponije pribavljanje upotrebne dozvole. 
Postavio je pitanje iz kojih izvora se finansiraju radovi na Turskom potoku  i istakao da bi u  
strukturi ulaganja najveće učešće  trebali da imaju opštine osnivači, a da do sada nije bilo tako 
pa se postavlja pitanje realnosti ulaganja osnivača u ovom Programu.  Postavlja se niz bitnih 
pitanja  koja  se  odnose  na  Centar  za  sekundarnu  selekciju  kod  većine  osnivača,  vek 
eksploatacije  deponije,   ugovor sa Evropskom bankom kao i  mogućnosti  proširenja same 
deponije. 

Branislav Lazović je pitao da li zaštitna folija koja je odavno kupljena od sredstava 
samodoprinosa građana Čačka, može da se koristi na deponiji „Duboko“ i naglasio da je na 
deponiji „Duboko“ urađeno toliko ispitivanja i projekata, a da su rezultati slabi. Takođe je 
pitao dokle se stiglo sa izgradnjom transfer stanice u Čačku i da li je tačno da je lokacija te 
stanice  150  metara  vazdušnom  linijom  od  centra  grada.  Postavio  je  pitanje  vezano  za 
primarnu i sekundarnu selekciju otpada, s obzirom da se primarna i sekundarna selekcija radi 
u  Čačku,  da  li  će  cene  biti  iste  za  korišćenje  deponije  i   ukoliko  se  ne  vrši  sekundarna 
selekcija otpada. 

Stojan Marković je  rekao da  se u Čačku planira  izgradnja  transfer  stanice  koja je 
udaljena 300 m vazdušnom linijom od centra grada. Istakao je da su svi rokovi vezani za 
početak rada deponije „Duboko“ prošli, kao i da već 5 godina nadležni  nisu u mogućnosti da 
reše  imovinsko  pravne  sporove  vezane  za  pristupne  saobraćajnice,  potrošene  su  ogromne 
pare, a malo se odmaklo od početka, redovna je samo plata, a poslovodstvo nije u stanju da 
ostvari dobru saradnjusa osnivačima. Postavio je pitanje vezano za zaštitnu foliju, gde se ona 
nalazi,  koliko  košta  skladištenje  te  folije  i  naglasio  da  italijanski  projektant  sa  kojim  je 



zaključen ugovor koristi isključivo svoju foliju, a ne ovu koju je kupio Grad Čačak još 1997. 
godine. Pitao je koliko još novca treba uložiti da bi deponija počela sa radom, koliko treba 
podići kredita i koliko puta još treba usvajati godišnji program rada RSD „Duboko“, koji neće 
biti ostvaren s obzirom da su šanse za skoriji početak rada  veoma male. 

Veljko Negovanović je podsetio da je odbornik Stojan Marković bio deo vladajuće 
koalicije 1996 – 1997. godine koja je obećala da će rešiti problem gradske deponije u roku od 
jedne godine, a da ništa nije urađeno po tom pitanju. Zahvalio se svim odborničkim grupama 
koje  su  dale  svoj  doprinos  projektu  „Duboko“ i  smatra  da  će  do  kraja  ove  godine  RSD 
„Duboko“ biti u funkciji. 

Stojan Marković je  povodom izlaganja Veljka Negovanovića, rekao da nije bio na 
funkciji  1996 – 1997.  godine,   i  da je  on zbog svojih tadašnjih stavova i  bio izbačen iz 
Demokratske stranke. Smatra da deponija neće početi sa radom do kraja godine i zaključio da 
će  građani  na  izborima  ceniti   političku  odgovornosti  za  nenamenski  potrošen  novac  od 
samodoprinosa. Pozvao je predstavnike vlasti na skup zakazan na trgu da čuju šta omladina i 
građani misle o Prostornom planu. 

Predrag Blagojević je postavio pitanje direktoru na šta se  odnose rashodi po ugovoru, 
ko čini tim za podršku projektu s obzirom da se  nije sastajao,  i  koji je realan rok trajanja 
deponije „Duboko“.

Dmitar Popović je rekao da se Prostorni plan oslanja na Strategiju razvoja i da ne treba 
manipulisati građanima, da niko nije pominjao prolazak ulice Svetog Save kroz gradski park i 
pozvao nadležne da se nađe alternativno rešenje do isteka važenja Generalnog urbanističkog 
plana. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarao je Ivan Đokić, direktor JKP 
„Regionalna sanitarna deponija Duboko“ Užice i Velimir Mitrović pomoćnik gradonačelnika.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je,  sa 50 glasova za, 11 glasova protiv, 
donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM POSLOVANJA

JKP „REGIONALNA SANITARNA DEPONIJA DUBOKO“ 
UŽICE ZA 2011. GODINU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka je  sastavni  deo zapisnika.

DRUGA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na program poslovanja JKP
                              „Gradsko zelenilo“ Čačak za 2011. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Verica Stanić, direktor JKP 
„Gradsko zelenilo“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.



U pretresu  su  učestvovali  Mirjana  Vulićević,  Branislav  Lazović,  Saša  Trifunović, 
Miladin Ristanović, Jole Pešić i Radosav Pašajlić.

Mirjana  Vulićević  je  postavila  pitanje  kolika  je  mesečna  zakupnina  od  objekta 
„Kamelija“  koji  je  izdat  pod  zakup  „Turističkoj  organizaciji  Čačka“   a  tamo  je  sada 
prodavnica  rasvete  i ko je doneo odluku da se taj objekat izdaje. Tražila je da joj se pojasni 
šta znači dubinsko sahranjivanje. 

Branislav Lazović je na početku svog izlaganja istakao da je prošlo skoro pola godine, 
a  da  se  Program  poslovanja  za  2011.  godinu  tek  sada  usvaja,  kao  i  da  su  neke  stavke 
programa  prepisane  iz  prošlogodišnjeg.  Pitao  je  šta  znači  sahranjivanje  na  četiri  nivoa  – 
slojevito sahranjivanje. Smatra da treba okrečiti kapelu na gradskom groblju, nabaviti nova 
pogrebna kola, kao i da se obezbede uniforme za ljude koji obavljaju poslove iskopavanja 
grobnih površina. 

Saša  Trifunović  je  pitao  zašto  se  čekalo  četiri  meseca  na  usvajanje  Godišnjeg 
programa rada JKP „Gradsko zelenilo“, kao i po kom programu je preduzeće radilo u 2011. 
godini. Postavio je niz pitanja koja se odnose između ostalog na internu kontrolu – ko vodi 
ovu kontrolu, da li je bilo nezakonitih radnji, zašto nije u potpunosti ispunjen plan prihoda, 
zatim za objekat „Kamelija“ koji donosi prihod po osnovu  zakupa. Pitao je da li „Turistička  
organizacija Čačka“ može objekat „Kamelija“ da izda trećem licu. Tražio je da mu se pojasne 
delovi  Programa  koji  se  odnose  na  advokatske  usluge,  troškove  reprezentacije,  pokloni 
poslovnim partnerima. 

Miladin  Ristanović  je  rekao  da  ukupni  prihodi  i  rashodi  ovog  javnog  preduzeća 
pokazuju pozitivan bilans, a od 2009. godine  ovo javno preduzeće posluje pozitivno. 

Jole Pešić je istakao niz primedbi na Program poslovanja JKP „Gradsko zelenilo“ , 
zatim primedbe na način na koji radnici koriste trimer i kosačicu, smatra  da treba promeniti  
stavku Programa za  opremu, cena prevoza pokojnika je velika, troškovi pranja, dezinfekcije 
vozila  takođe  visoki.  Pitao  je  koliko  košta  zaštita  i  održavanje  nadgrobnih  spomenika. 
Naglasio je da odbornička grupa DS – SPO neće glasati za ovaj Program poslovanja. 

Radosav  Pašajlić  je  pitao  da  li  JKP  „Gradsko  zelenilo“  ima  dovoljno  radnika 
izvršilaca, s obzirom da ima mnogo šefova. Takođe je pitao da li je bilo preko potrebno za 
preduzeće da kupi trimer i naglasio da je prošle godine preduzeće kupilo automobil marke 
ford – fokus. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarala je Verica Stanić, direktor JKP 
„Gradsko zelenilo“ Čačak.

Pošto se viš niko nije javio za reč, Skupština sa 38 glasova za, 27 glasova protiv, 
donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM POSLOVANJA

JKP „GRADSKO ZELENILO“ ČAČAK ZA 2011. GODINU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.
    
Odluka je sastavni deo ovog zapisnika. 



TREĆA TAČKA: Predlog odluke o postavljanju privremenih objekata na teritoriji
                              grada Čačka

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Vesna Dmitrić, predstavnik 
Gradske uprave za urbanizam.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

U pretresu su učestvovali Andrija Janković i Stojan Marković.

Andrija Janković smatra da je ovaj predlog veoma dobar za sve građane posebno za 
one nezaposlene koji su slabog imovinskog stanja, kao način da obezbede zaradu i kao način 
za  punjenje  budžeta  Grada.  Važno  je  da  Gradska  uprava  efikasno  rešava  zahteve  za 
postavljanje ovih objekata. Odbornička grupa Grupa građana „Za Čačak“ – Branislav Lazović 
će podržati ovaj predlog. 

Stojan Marković je  tražio objašnjenje za formulaciju koja se odnosi na odgovarajući 
broj  suncobrana  u  lokalima  i  pitao  ko  određuje  taj  broj,  kao  i  na  zabranu  postavljanja 
zvučnika i pojačala. Pitao je kada će biti završeni radovi na gradskom trgu i da li će tamo biti 
vraćeni kiosci koji su uklonjeni kada su počeli radovi.. 

Na pitanja i primedbe iznete u toku pretresa odgovarala je Vesna Dmitrić, predstavnik 
Gradske uprave za urbanizam.

Pošto se u pretresu više niko nije javio za reč u načelu, Skupština je sa 49 glasova za, 8 
glasova protiv, donela Odluku u načelu.

Predsednik Skupštine  je  otvorio  pretres  u  pojedinostima  i  obavestio  odbornike  da 
nema podnetih amandmana..

Pošto se u pretresu o pojedinostima niko nije javio za reč, Skupština je sa 49 glasova 
za i 8 glasova protiv, donela

O D L U K U
O POSTAVLJANJU PRIVREMENIH OBJEKATA NA TERITORIJI

GRADA ČAČKA,

u celini, u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka je  sastavni  deo zapisnika.

ČETVRTA TAČKA: Predlog odluke o davanju u zakup stanova za socijalno stanovanje
                                  izgrađenih u 2010. godini na kp. br. 5789/1 KO Čačak 

Uvodno  izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Brankica  Jelić,  direktor 
Gradske stambene agencije.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.



U pretresu u načelu učestvovali su Rade Vlastelica, Jole Pešić, Predrag Blagojević, 
Stana Đukić i  Nada Damljanović.

Rade Vlastelica je rekao da je tražio da se ova tačka skine sa dnevnog reda, zbog toga 
što na sednici Saveta za statut, druge propise i organizaciju ovaj predlog odluke nije dobio 
potrebnu   većinu.  Smatra  da  je  ova  Odluka  puna  pravnih  praznina,   nejasni  su  i  široki 
kriterijumi, nisu obuhvaćene sve osetljive kategorije potencijalnih korisnika . 

Jole Pešić  je  predložio  da u članu 13.   Predloga odluke   izvrši  ispravka i  telesno 
oštećenje vrednuje,  umesto sa 20 sa  10 bodova i usaglasi sa procentom oštećenja i tražio 
pojašnjenje kriterijuma podstanarskog statusa.

Predrag Blagojević je tražio objašnjenje  zbog čega Savet za statut, druge propise i 
organizaciju nije dao dovoljan broj glasova za ovaj Predlog odluke. 

Stana Đukić je naglasila da je Savet za statut, druge propise i organizaciju jednoglasno 
predložio Skupštini da ne donese ovakvu Odluku. Istakla je da Predlog ove odluke jeste u 
skladu sa Zakonom, ali je istovremeno pun pravnih praznina, nejasnoća kao na primer usko 
tumačenje kategorije samohranih roditelji, zatim bodovanje kod telesnih oštećenja i slično što 
će otežati rad komisije koja bude odlučivala po zahtevima..

Nada Damljanović je rekla da to što Savet za statut, druge propise i organizaciju nije 
podržao predlog ove Odluke ne znači  da odbornici  Skupštine neće podržati  ovaj  predlog. 
Istakla je da će odbornička grupa „Nova Srbija“ podržati Predlog ove odluke. 

Na pitanja i primedbe iznete  u toku pretresa odgovarala je Brankica Jelić,  direktor 
Gradske stambene agencije.

Zatim je Skupština sa 36 glasova za, 28 glasova protiv, donela Odluku u načelu.

Zatim je predsednik Skupštine otvorio pretres u pojedinostima.

Pošto se  niko nije javio za reč, Skupština je sa 35 glasova za,  28 glasova protiv, 
donela

O D L U K U
O DAVANJU U ZAKUP STANOVA ZA SOCIJALNO STANOVANJE

IZGRAĐENIH U 2010. GODINI NA KP. BR. 5789/1 KO ČAČAK,

u celini, u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka   je sastavni deo ovog zapisnika. 

PETA TAČKA: Predlog odluke o uslovima i načinu korišćenja podsticajnih
                           sredstava u poljoprivredi 

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo je  Vlajisav  Papić,  načelnik 
Gradske uprave za lokalni ekonomski razvoj.



Zatim je predsednik Skupštine otvorio pretres u načelu.

U pretresu u načelu  su učestvovali  Mirjana Milenković,  Tomo Milošević,  Predrag 
Nikitović,  Branislav Lazović, Zoran Bojović i Miroslav Nedeljković.

Mirjana Milenković  je  zatražila  da joj  se  pojasni  na koga  se  odnosi  na pravo na 
finansijsku podršku  kao i koji su  uslovi za dodelu sredstava. 

Tomo Milošević  je  mišljenja  da  u  cilju  sprečavanja  osiromašenja  stanovništva 
ruralnog područja ovu Odluku treba podržati, ali smatra da ipak ne treba davati bespovratna 
sredstva, jer su kriterijumi diskutabilni što otvara prostor da se sredstva dodeljuju politički 
podobnim licima.  

Predrag Nikitović  je rekao da je prošle godine oko 70 lica dobilo podsticajna sredstva, 
da je Komisija koja deli sredstva  primenjivala jasne kruterujume da nije bilo  raspodele ovih 
sredstava po partijskoj pripadnosti. 

Branislav Lazović  je  istakao  da  je  stanje  u  poljoprivredi  mnogo  loše.  Smatra  da 
poljoprivredne  proizvođače  treba  pomagati  na  drugi  način   preko  udruženje  kako  bi  se 
unapređivanjem  proizvodnje,  poboljšanjem kvaliteta  proizvoda  i  obezbeđenjem sigurnog 
plasmana proizvoda stanje u  poljoprivredu popravilo. 

Zoran Bojović je rekao da je budućnost ove zemlje u poljoprivredi i turizmu. Smatra 
da je naš stočni fond uništen i da sredstva koja se izdvajaju za poljoprivredu treba da budu 
mnogo veća ali i kontrola namenskog trošenja bolja. 

Miroslav Nedeljković  je  naglasio  da  se  vidi  da  postoji  pojačana  briga  za 
poljoprivrednike,  s  obzirom da je izborna godina.  Istakao je da je potrebno izdvajati  više 
sredstava za poljoprivredu  a uslovi za konkurisanje su gotovo isti kao za konkurisanje za 
podsticajna sredstva kod Ministarstva.. 

Na pitanja i primedbe odgovarao je Vlajisav Papić, načelnik Gradske uprave za lokalni 
ekonomski razvoj.

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je, sa 37 glasova za,  uz 25 glasova 
uzdržanih donela Odluku u načelu.

Zatim je predsednik Skupštine otvorio pretres u pojedinostima.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, i nije bilo podnetih amandmana Skupština je sa 37 
glasova za, uz 22 glasa uzdržana donela

O D L U K U
O USLOVIMA I NAČINU KORIŠĆENJA PODSTICAJNIH

SREDSTAVA U POLJOPRIVREDI,

u celini, u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 



ŠESTA TAČKA: Predlog programa zaštite, uređenja i korišćenja poljoprivrednog
                               zemljišta za teritoriju grada Čačka za 2011. godinu

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo je  Vlajisav  Papić,  načelnik 
Gradske uprave za lokalni ekonomski razvoj.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

Pošto se u pretresu  u načelu  niko nije javio za reč, Skupština je sa 46 glasova za,  5 
glasova protiv, uz 4 uzdržana glasa donela Program u načelu.

Zatim je predsednik Skupštine otvorio pretres u pojedinostima.

Pošto se niko nije javio za reč i nije bilo podnetih amandmana, Skupština je sa 44 
glasa za, 5 glasova protiv, uz 4 uzdržana glasa donela

PROGRAM 
ZAŠTITE, UREĐENJA I KORIŠĆENJA POLJOPRIVREDNOG

ZEMLJIŠTA ZA TERITORIJU GRADA ČAČKA ZA 2011. GODINU,

u celini, u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Program  je sastavni deo ovog zapisnika. 

SEDMA TAČKA: Predlog odluke o pristupanju osnivanju društva sa ograničenom
                               odgovornošću „Naučno tehnološki park Čačak“ doo Čačak

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Velimir Mitrović, pomoćnik 
Gradonačelnika  grada  Čačka  koji  je  obavestio  odbornike  da  se  u  međuvremenu  kao 
zainteresovano za učešće u osnivanju prijavilo i udruženje privrednika „Unija 2000“.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu su učestvovali Dmitar Popović, Dragan Vučetić i Vladica Gavrilović.

Dmitar Popović je istakao da u našem gradu već dugo postoji inicijativa za osnivanje 
„Naučno tehnološkog parka“ i kao primer je naveo Beograd u kome NTP funkcioniše dobro 
dok je u Novom Sadu, Nišu i Kragujevcu još uvek u razvoju. Smatra da „Naučno tehnološki 
park“ treba da predstavlja sintezu malih i srednjih preduzeća, naučnih ustanova i instituta, kao 
da je i sama ideja o osnivanju NTP dobra za konkurisanje predpristupnim fondovima. Smatra 
da treba odložiti donošenje odluke dok se ne dobije dobar osnov, a sobzirom da ovo treba da 
bude neprofitna organizacija treba usaglasiti i izbrisati određene šifre delatnosti  kao što je 
trgovina na veliko. 

Dragan Vučetić je rekao da ova tačka zahteva dodatno objašnjenje i dodatno bolju 
pripremu. Smatra da u razmatranje ove ideje o „Naučno tehnološkom parku“ treba uključiti i 
najširu asocijaciju privrednika grada Čačka, regiona, kao i smanjiti broj delatnosti kojima će 
se baviti. 



Vladica Gavrilović smatra da „Naučno tehnološki park“ predstavlja jedinstvo ideje, 
volje i  objekta gde stručni ljudi pružaju svoje usluge tako  da svako ko ima dobru ideju može  
da je realizuje uz logističku a kada je to potrebno i materijalnu podršku. Ugovor je podložan 
promenama  i usaglašavanjima, i moguće je izostaviti nepotrebne šifre. 

Na pitanja i primedbe odgovarao je Velimir Mitrović, pomoćnik Gradonačelnika grada 
Čačka  i  rekao da  pošto  je  u  pitanju  pojedinačni  akt  Skupština  može  odlučiti  da se  tekst 
ugovora usaglasi sa predlogom Ministarstva do sledeće sednice Skupštine. 

Za reč se javio Rade Vlastelica koji je predložio da se do sledeće sednice Skupštine 
preuredi tekst ugovora i kao još jedan od osnivača privrednog društava uvrsti „Unija Čačak 
2000“,  da se pojedine šifre delatnosti brišu, a ostale usklade sa Zakonom. 

Saša Obradović, zamenik Gradonačelnika je u ime predlagača prihvatio  predlog da se 
predlog preuredi  do sledeće sednice Skupštine. 

OSMA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o izmenama i
                            dopunama Statuta Doma kulture Čačak

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Dragojlo Jerotijević, direktor 
Doma kulture Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu  su  učestvovali   Predrag  Blagojević,  Veljko  Negovanović  i  Nadežda 
Vuksanović.

Predrag Blagojević smatra da pojedine šifre delatnosti kao što su trgovina polovnom 
robom i emitovanje radio i televizijskog programa ne treba da stoje u Statutu. 

Veljko Negovanović je objasnio da je u proceduri Zakon koji će dati neka nova rešenja 
po pitanju medija. 

Nadežda Vuksanović je objasnila da se svi privredni subjekti upisuju u Agenciju za 
privredne registre i navode pretežnu delatnost, a da ostale delatnosti obavljaju kada se za to 
steknu uslovi. 

Pošto se više niko nije javio za reč, Skupština je sa 45 glasova za, donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMENAMA I DOPUNAMA

STATUTA DOMA KULTURE ČAČAK,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.
 

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 



DEVETA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o izmenama i
                                dopunama Statuta Narodnog muzeja Čačak

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Delfina Rajić, direktor 
Narodnog muzeja Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, Skupština sa 49 glasova za, donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMENAMA I 

DOPUNAMA STATUTA NARODNOG MUZEJA ČAČAK,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

DESETA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o izmeni Statuta
                                Centra za socijalni rad grada Čačka

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Goran Javorac, predstavnik 
Centra za socijalni rad Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, Skupština sa 45 glasova za, donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O IZMENI STATUTA

CENTRA ZA SOCIJALNI RAD GRADA ČAČKA,

 u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

JEDANAESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Godišnji plan i
                                          Program rada Regionalnog centra za profesionalni razvoj
                                          zaposlenih u obrazovanju za 2011. godinu

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo  je  Tomislav  Paunović, 
predstavnik Regionalnog centra za profesionalni razvoj zaposlenih u obrazovanju.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, Skupština sa 46 glasova za, uz 1 uzdržani 
glas, donela



O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA GODIŠNJI PLAN I PROGRAM

RADA REGIONALNOG CENTRA ZA PROFESIONALNI RAZVOJ
ZAPOSLENIH U OBRAZOVANJU ZA 2011. GODINU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

DVANAESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o ceni vode
                                         iz sistema „Rzav“

 Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Ljubo Lazović, direktor JP 
„Rzav“ Arilje. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, predsednik Skupštine je predlog stavio na 
glasanje. 

Prilikom izjašnjavanja 31 glas je bio za,  4 glasa protiv, uz 9 uzdržanih glasova, pa je s 
obzirom na ishod glasanja predsednik Skupštine je konstatovao da Odluka nije doneta.

TRINAESTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o cenama 
                                         vode i upotrebe kanalizacije

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Zoran Pantović, direktor JKP 
„Vodovod“ Čačak. 

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, Skupština je sa 35 glasova za, 6 glasova 
protiv, uz 10 uzdržanih glasova,  donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O CENAMA

VODE I UPOTREBE KANALIZACIJE,

 u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

ČETRNAESTA TAČKA: a) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu
                                              Donja Trepča



b) Predlog odluke o raspisivanju referenduma radi donošenja Odluke o
    uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Donja Trepča

v) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma u
    Mesnoj zajednici Donja Trepča

Objedinjeno uvodno izlaganje po 14. 15. i 16. tački dnevnog reda podnela je Nadežda 
Vuksanović,  načelnik  Gradske uprave za opšte  i  zajedničke poslove i  predložila  da se,  iz 
praktičnih razloga, 

-  u  Odluci  o  raspisivanju  referenduma  radi  donošenja  Odluke  o  uvođenju 
samodoprinosa za Mesnu zajednicu Donja Trepča, u tački 5. datum sprovođenja referenduma 
menja i glasi:  „od 12. do 25. maja 2011. godine“,

-  u  Odluci  o  raspisivanju  referenduma  radi  donošenja  Odluke  o   uvođenju 
samodoprinosa za Mesnu zajednicu Vranići, u tački 5. datum sprovođenja referenduma menja 
i glasi:  „od 12. do 25. maja 2011. godine“,

-  u  Odluci  o  raspisivanju  referenduma  radi  donošenja  Odluke  o  uvođenju 
samodoprinosa  za Mesnu zajednicu Kulinovci,  u  tački  5.  datum sprovođenja referenduma 
menja i glasi:  „od 12. do 27. maja 2011. godine“.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 51 glasom za,  utvrdila

A) PREDLOG ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU
     ZAJEDNICU DONJA TREPČA

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine

Skupština je sa 51 glasom za,  donela

B) ODLUKU O RASPISIVANJU REFERENDUMA RADI DONOŠENJA
     ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU ZAJEDNICU
     DONJA TREPČA

u tekstu koji  je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine,  s tim što se u 
Odluci  o  raspisivanju  referenduma  radi  donošenja  Odluke  o  uvođenju  samodoprinosa  za 
Mesnu zajednicu Donja Trepča, u tački 5. datum sprovođenja referenduma menja i glasi:  „od 
12. do 25. maja 2011. godine“. 

Skupština je sa 51 glasom za,  donela

V) ODLUKU O OBRAZOVANJU KOMISIJE ZA SPROVOĐENJE
     REFERENDUMA U MESNOJ ZAJEDNICI DONJA TREPČA

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački sastavni je deo zapisnika.



PETNAESTA TAČKA: a) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu 
                                             zajednicu Vranići

       b)   Predlog odluke o raspisivanju referenduma radi donošenja Odluke o
     uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Vranići

v) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma u
    Mesnoj zajednici Vranići

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 54 glasa za, utvrdila

 A) PREDLOG ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU 
                              ZAJEDNICU VRANIĆI

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine,

 Skupština je sa 54 glasa za,  donela

 B) ODLUKU O RASPISIVANJU REFERENDUMA RADI DONOŠENJA
     ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU ZAJEDNICU
     VRANIĆI

u tekstu koji  je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine,  s tim što se u 
Odluci  o  raspisivanju referenduma radi  donošenja Odluke o  uvođenju samodoprinosa  za 
Mesnu zajednicu Vranići, u tački 5. datum sprovođenja referenduma menja i glasi:  „od 12. do 
25. maja 2011. godine“.

Skupština je sa 54 glasa za,  donela

V) ODLUKU O OBRAZOVANJU KOMISIJE ZA SPROVOĐENJE
     REFERENDUMA U MESNOJ ZAJEDNICI VRANIĆI

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Materijal po ovoj tački sastavni je deo zapisnika.

ŠESNAESTA TAČKA: a) Nacrt odluke o uvođenju samodoprinosa za Mesnu 
                                              zajednicu Kulinovci

b) Predlog odluke o raspisivanju referenduma radi donošenja Odluke o
    uvođenju samodoprinosa za Mesnu zajednicu Kulinovci

v) Predlog odluke o obrazovanju Komisije za sprovođenje referenduma u
    Mesnoj zajednici Kulinovci

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.



Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 52 glasa za,  utvrdila

        A) PREDLOG ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU 
                         ZAJEDNICU KULINOVCI

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine

Skupština je sa 52 glasa za donela

B) ODLUKU O RASPISIVANJU REFERENDUMA RADI DONOŠENJA
     ODLUKE O UVOĐENJU SAMODOPRINOSA ZA MESNU ZAJEDNICU
     KULINOVCI

u tekstu koji  je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine,  s tim što se u 
Odluci  o  raspisivanju  referenduma  radi  donošenja  Odluke  o  uvođenju  samodoprinosa  za 
Mesnu zajednicu Kulinovci, u tački 5. datum sprovođenja referenduma menja i glasi:  „od 12. 
do 27. maja 2011. godine“.

Skupština je sa 52 glasa za donela

V) ODLUKU O OBRAZOVANJU KOMISIJE ZA SPROVOĐENJE
    REFERENDUMA U  MESNOJ ZAJEDNICI KULINOVCI

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Materijal po ovoj tački sastavni je deo zapisnika.

SEDAMNAESTA TAČKA:  Informacija o stanju radova u ulici Đorđa Tomaševića

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Nebojša Jelušić, predstavnik 
JP „Gradac“ Čačak.

U pretresu su učestvovali Slobodan Vujadinović i Rade Vlastelica.

Slobodan Vujadinović je naglasio da je Javno preduzeće „Gradac“ odradilo svoj deo 
posla korektno i pitao zbog čega su radovi kasnili i ko je odgovoran za to. Pitao je da li će 
stanovnici koji žive na delu te ulice koja se trenutno radi, imati pravo na nadoknadu štete, s 
obzirom da su imali gubitke jer  njihove radnje skoro da i nisu  u funkciji. 

Rade Vlastelica se na početku svog izlaganja zahvalio na iscrpnom izveštaju Nebojši 
Jelušiću. Pitao je kada se očekuje završetak ovih radova, jer  građana koji žive na tom delu 
ulice imaju mnogo problema, a oni koji imaju radnje na ovom području  imaju gubitke u 
prometu i prihodu, jer je do njih gotovo nemoguće doći . 

Skupština je većinom prisutnih odbornika donela sledeći
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Usvaja  se Informacija o stanju radova u ulici Đorđa Tomaševića koju je na sednici 
Skupštine usmeno podneo predstanik JP „Gradac“.

OSAMNAESTA TAČKA: Odbornička pitanja i odgovori

Rada Vlastelice
Stojana Markovića
Mirjane Vulićević
Andrije Janković

Predsednik Skupštine je pitao odbornike da li su zadovoljni dostavljenim odgovorima, 
nadležnih organa i službi, na postavljena odbornička pitanja.  

Rade Vlastelica je izjavio da je zadovoljan dostavljenim odgovorom.

Mirjana Vulićević je izjavila da je zadovoljna dostavljenim odgovorom.

Andrija Janković je izjavio da će se o odgovorima na odborničko pitanje izjasniti na 
sledećoj sednici Skupštine, kada na dnevnom redu bude Izveštaj o radu JKP „Čačak“ Čačak.

Zatim su odbornici postavljali nova odbornička pitanja.

Milan  Lazović  je  kao  član  Saveta  za  javni  red  i  mir  pitao,  kada  će  biti  zakazana 
sednica ovog radnog tela, s obzirom  da postoji inicijativa članova.

Dragan Anđelić je u pisanoj formi postavio sledeća odbornička pitanja: 

„1. Kada će očistiti prostor na gradskom kupalištu, gde je izgoreo bespravno podignut 
objekat.

2. Ko je u 2010. godini dobio podsticajna sredstva iz gradskog budžeta u poljoprivredi, 
a ko kredit i da li ga uredno vraćaju“.



***

Predsednik Skupštine  je,  zatim,  s  obzirom  da  je  dnevni  red  za  današnju  sednicu 
iscrpljen, zaključio  četrdesetšestu sednicu Skupštine u 17 sati i 25 minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-27/11-I

  20. april  2011. godine 

          SEKRETAR                                                                            PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                            Skupštine grada Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                                          Veljko Negovanović

Zapisnik sa 46. sednice usvojen je na 48. sednici Skupštine grada, održanoj 27. maja 
2011. godine.
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